
CONSELLO ESCOLAR – 17 de outubro de 2023

No Consello Escolar do 17 de outubro de 2023, o correspondente ao 1º trimestre do curso, houbo 
diferentes declaracións e algún acordo. Neste comunicado explicítanse so aquelas cuestións levadas
dende a representación da ANPA no punto do día “Aprobación da PXA” e en “Rogos e Preguntas”:

• Biblioteca e participación das familias. Presentamos a proposta de que en horario de 16 a 
18h, horario de apertura da biblioteca de luns a venres, as familias poideramos estar e 
compartir momentos coas nosas crianzas no centro. Despois de amplo debate, e coa 
intervención de varios membro do Consello (familias e profesorado) acordouse que se 
estudaría a posibilidade de que as familias de 1º ciclo de EP (1º e 2º EP) poideran acceder 
ao espazo, sempre que houbera aforo dispoñible. Quedaron en compartir a idea co Claustro 
para a súa aprobación.
Con respecto á petición de maior implicación directa das familias no centro educativo, a 
dirección comenta que a participación directa das familias nos centros pasa polas titoras 
de grupo. O centro está aberto e é favorable a que entren as familias. É unha cuestión que 
hai que falar de xeito individual coa titora correspondente, non é parte do Proxecto de 
Centro, e logo é decisión de cada titora favorecer ou non esta participación.

• Se comenta a problemática do parking e se pide colaboración ao centro. A dirección 
manifestou que ía a realizar un comunicado no que se dixera que as medidas que se 
propoñen para as familias de Pío XII non se aceptan porque non son viables; e que nolo 
enviarían antes de envialo ao Concello. 

• E-Dixgal. Trasladamos a preocupación das familias sobre o contido ao que poden acceder ás
crianzas. A dirección comenta que as demandas debemos facelas directamente ao servizo 
premium de e-Dixgal da Consellería. Que dende o centro non se pode facer nada e que lle 
comunicou o do Servizo Premium que os PC xa teñen filtros. Logo comentaron que no 
tempo lectivo, cando están na aula, o titor ou titora ten un programa (epoptes) que permite 
visualizar no seu PC todo o que fan as crianzas.

• Trasladamos a preocupación que saíu na asemblea da ANPA de que, nalgunhas aulas, non se
está facendo o Plan lector – Houbo sorpresa por parte da dirección, comentaron que era de 
obrigado cumprimento. Comentamos que había grupos, como 1ºEP-B que si se facía, pero 
había outros que non o facían. Comentaron que trasladarían un recordatorio ás mestras da 
obrigatoriedade de facer o plan lector.

• Trasladamos tamén a preocupación polo visionado de pantalla mentres as crianzas 
merendan. A dirección deulle pouca importancia.

• Tras abordar estas dúas cuestións (que aínda que relacionadas, son independentes), fixemos 
a seguinte proposta, que se desbotou por parte da dirección: as crianzas poderían realizar a 
merenda mentres escoitan activamente un conto ou historia lido pola titora (ou mestra 
correspondente).

• Finalmente, se levou a debate a cuestión da transición entre etapas. Comentouse a 
preocupación das familias de 1º EP polo cambio a primaria. Leuse un texto da 
RESOLUCIÓN de 6 de junio de 2023, de la Dirección General de Ordenación e Innovación
Educativa, por la que se dictan instrucciones para el desarrollo de las enseñanzas de 
educación infantil, educación primaria, educación secundaria obligatoria y bachillerato en 
el curso académico 2023/24. No que se aborda a transición de infantil a primaria e di: 
“1.Para favorecer la transición del alumnado entre las etapas de educación infantil y de 
educación primaria se adoptarán las medidas necesarias que se basarán en la información 
que consta en las correspondientes memorias finales, así como en los informes del 
alumnado elaborados al final del curso 2022/23. 2. La planificación del primer ciclo de 
educación primaria se basará en metodologías que no supongan una ruptura abrupta 
respecto de las empleadas durante la etapa de educación infantil.” Ante esta proposta a 
dirección comentou que non era da súa competencia.


